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نصرت ایراندوست
کارشناس فوتبال

گفـــت و گـــو 

پنجمی دختر فوق سنگین ایران  
در وزنه برداری

ایران  فوق سنگین  دختر  ایسنا: 
در مسابقات وزنه برداری زنان قهرمانی 
آسیا ۲۰۲۲ در رده پنجم قرار گرفت. در 
آخرین روز مسابقات وزنه برداری قهرمانی 
آسیا ۲۰۲۲ در بحرین، رقابت دسته +۸۷ 
کیلوگرم زنان برگزار شد و نماینده ایران 
پنجم شد. فاطمه یوسفی به عنوان آخرین 
نماینده تیم ملی زنان ایران بر روی تخته 
رفت که رکورد ۹۰ یک ضرب، ۱۳۱ دوضرب 
و مجموع ۲۲۱ کیلوگرم را به ثبت رساند و 
در رده پنجم قهرمانی آسیا قرار گرفت. شش 
نفر در گروه A دسته +۸۷ کیلوگرم زنان 
وزنه زدند. یوسفی برای دومین مرتبه در 
قهرمانی آسیا شرکت کرد و در سال ۲۰۲۱ 
با رکورد ۲۰۸ کیلوگرم در رده هفتم و آخر 
این وزن قرار گرفت. دختر وزنه بردار ایران در 
بازی های کشورهای اسلامی قونیه نیز رکورد 

۲۲۱ کیلوگرم را ثبت کرده بود. 

محمد مایلی کهن، پیشکسوت فوتبال در 
خصوص وضعیت فوتبال باشگاهی و تیم ملی 

فوتبال کشورمان صحبت کرد. 
  ساکت الهامی از شما به عنوان مربیان 

سازنده یاد کرده!
من همیشه در فوتبال عصبانی می شدم، 
ولی راستش را بخواهید آدم عصبانی نبودم 
فقط بابت بعضی از اتفاقات ناراحت می شدم، 
اما به کسی توهین نمی کردم. الهامی جزو 
مربیان زحمتکش فوتبال ایران است و دو تیم 
را در جام حذفی در سه سال اخیر قهرمان کرده 
است که این نشان می دهد جزو مربیان فنی 
فوتبال ایران است. الان باید بگویم من عاشق 
فوتبال هستم و شاید جالب باشد بدانید این 
روزها در خانه نشسته ام اکثر بازی های خارجی 
و لیگ ایران را دنبال می کنم. اما بعضی مواقع 
دلم می خواهد خیلی چیزها را بگویم الان شما 
به من بگویید یک ورزشگاه خوب در ایران 
کجاست که حداقل ۱۰۰ تا ایراد نداشته باشد؟ 
یا دقیقا به من بگویید که کی روش برای الان 

چه مساله ای به قطر سفر کرده است؟ 
  شما بازهم منتقد کی روش هستید؟

باز کی روش دو نتیجه گرفت همه شروع 
کردند از وی تعریف و تمجیدکردن تا دیروز 
التماس می کرد به او تیم بدهد و ما با سلام و 
صلوات او را به ایران آوردیم. باید به شما بگویم 
که کی روش را چه کسی به ایران بازگرداند. 
شما نگاه کنید اولین مصاحبه را با چه کسی 
انجام داد؟ من عادل را دوست دارم اما همیشه 
نقدهایی هم به وی داشته ام. کی روش با 
شبکه های رسمی این مملکت صحبت نمی کند 
آن وقت ما می بینیم که با شبکه های خارجی در 
حال مصاحبه کردن است. الان بازی های لیگ 
در حال برگزاری است اما کی روش هیچکدام 

از این بازی ها را نگاه نمی کند. 
  ایران به دور دوم جام جهانی صعود 

می کند!
 حضور کی روش در فوتبال ایران دو سر برد 
است؛ اگر موفق شود به دور دوم جام جهانی 
برود همه می گویند باعث تبلور غرور ملی شده 
است. اگر هم حذف شود و یا یک مساوی بگیرد 
خیلی ها می گویند ایشان دو ماه فرصت داشته 

در ایران کار کند. 

خارج ازمستطیل سبز

 محمد مایلی کهن: 
 همیشه 

 در فوتبال 
عصبانی می شدم

خبــــــر
  اطمینان تانک روس 
از حضور در »پاریس«

کشتی گیر طلایی روسیه در وزن ۹۷ 
اطمینان دارد مسائل مربوط به محرومیت 
روسیه تمام شده و او در المپیک پاریس 
حضور خواهد داشت. به گزارش سایت 
استارنیوز، عبدالرشید سعدا... یف قهرمان 
دو دوره المپیک در کشتی آزاد مطمئن 
است که ورزشکاران روسیه اجازه حضور 
در مسابقات بین المللی و بازی های المپیک 
را به دست خواهند آورد. سعدا... یف در 
این باره گفت: بزرگ ترین چالش برای 
من سومین قهرمانی در بازی های المپیک 
است. خداوند متعال چنین آزمونی را 
پیش روی من قرار داده است تا ببیند آیا 
می توانم آن را تحمل کنم یا نه، فکر می کنم 
همه این بحث های محرومیت روسیه از 
رقابت های بین المللی تمام می شود و ما 
در مسابقات بین المللی شرکت خواهیم 
کرد. عبدالرشید سعدا... یف اولین طلای 
خود را در درسته ۸۶ کیلوگرم المپیک ریو 
به دست آورد. در آن دسته علیرضا کریمی 
از ایران هفتم شد. او همچنین در المپیک 
۲۰۲۰ توکیو این بار در وزن ۹۷ کیلوگرم 
نیز با برتری مقابل کایل اسنایدر آمریکایی 
دومین طلای المپیک خود را کسب کرد. 
محمدیان  محمدحسین  دسته  آن  در 
سیزدهم شد. سعدا... یف همچنین ۴ طلا 
و یک نقره جهانی را نیز در حالی در کارنامه 
دارد که به دلیل محرومیت روسیه نتوانست 
اخیرا در مسابقات جهانی بلگراد حضور 

داشته باشد.

نگاهی به عملکرد »ملوان«

   کلنگ زنی 
باشگاه مس سونگون که امسال در رشته های 
فوتبال و والیبال نیز وارد عرصه تیم داری شده؛ از 
شروع احداث یک کمپ بزرگ ورزشی خبر داد. رسول 
خطیبی، مدیرعامل این باشگاه در مراسم کلنگ زنی 

کمپ ورزشی مس سونگون حضور داشت. 

  پست متفاوت 
روزبه چشمی که چهار سال قبل لقب مدرن ترین 
مدافع وسط ایران را از کی روش گرفته بود، حالا در 
پسُت جدیدی به کار این سرمربی پرتغالی آمده و بعید 
نیست در تیم ملی هم با پست متفاوتی نسبت به چهار 

سال قبل بازی کند.

        درمان 
این روزها کادرپزشکی تیم ملی فوتبال به شدت 
شرایط علیرضا بیرانوند را زیرنظر دارد و همانطور که 
در تصاویر منتشر شده از اولین روز اردوی ارزیابی 
فنی هم مشخص است دکتر شهاب، فیزیوتراپ در 

حال بررسی شرایط جسمانی اوست.

ت
شــ

س نو
عک

 فوتبـــال داخلـــی 
تسنیم: جلسه هیات مدیره باشگاه پرسپولیس با حضور 
اعضای هیات مدیره برگزار شد. جلسه هیات مدیره باشگاه 
پرسپولیس با حضور رضا درویش و اعضای هیات مدیره این 
باشگاه در حالی برگزار شد که یحیی گل محمدی به عنوان 
مهمان در این نشست حضور داشت. گل محمدی گزارشی درباره 
وضعیت تیم و همچنین خواسته های بازیکنان و کادرفنی به 
هیات مدیره ارائه و سپس توضیحاتی درباره روند تیم به مدیران 
باشگاه پرسپولیس داد. در حالی که صحبت هایی مبنی بر 
احتمال برکناری رضا درویش از مدیرعاملی باشگاه پرسپولیس 
مطرح بود، در جلسه این موضوع مورد بررسی قرار نگرفت و 

صحبت در این باره به آینده موکول شد. 

 نتیجه جلسه شبانه در باشگاه آبی ها 

بازگشت »فتح ا... زاده« 

سال  پنجم
شماره   1393

تیم »ملوان« از نظر امتیازی خوب نیوده، ولی بازی به 
بازی بهتر ظاهر شده و نسبت به رقبا برتری داشته، اما 
اشتباهات فردی مانع از کسب امتیازهای ارزشمندی شده 
است. در بازی با هوادار که آخرین دیدار تیم بود شاهد برتری 
تیم بودیم، اما هوادار برنده شد. اشکالات فنی در تیم وجود 
دارد و به رغم تلاش تمامی عوامل تیم اما جایگاه پانزدهم با 
یک بازی معوقه نصیب قوی سپید انزلی شده است. تجارب 
خوبی در این هفته ها به دست آمده و زمان بهره برداری از 
تلاش تک تک اعضای تیم برای کسب نتایج مطلوب فرا 
رسیده است.  مازیار زارع گفته نتایج ملوان باعث خجالت 
اوست. به زارع حق می دهم چون به عنوان سرمربی تیم با تمام 
توان در خدمت نام ملوان بوده و باید جوابگو باشد، اما تیمش 
نتوانسته مزد زحمات خود را بگیرد. فصل گذشته در لیگ 
دسته یک هم ملوان بازی های خوبی را انجام داد و حملات 
تیم به ثمر می نشست که خروجی آن صعود به لیگ برتر بود و 
در این فصل با چند تغییر که ایجاد شده شاهد نمایش بهتری 
هستیم ولی در استفاده از فرصت ها شاهد نتیجه گیری خوبی 
نیستیم و بازیکنان تیم نمی توانند به اندازه تلاش خود دروازه 
رقبا را فتح کنند که این موضوع باید مرتفع شود.  اگر نسل به 
نسل به مهاجمان ملوان در قبل و بعد از انقلاب نگاه کنیم به 
 نام های بزرگی چون: جهانی، احمدزاده، داوودی و رافخایی 
می رسیم و مهاجمان فعلی تیم هم زحمات زیادی می کشند، 
اما استرس و اضطراب بیش از حد جلوی گلزنی آنها را گرفته 
است. در نوک پیکان تیم بازیکنان جویای نامی قرار دارند 
که هدفشان سرفرازی ملوان است و مطمئن هستم آنها با 
دقت بیشتر به کمک تیم خواهند شتافت. این امید را دارم در 
تمرینات پیش رو ایرادها برطرف شود و شاهد گلزنی مهاجمان 
ملوان باشیم.  همیشه ملوان در مصاف با تیم های استقلال و 
پرسپولیس نمایش قابل تحسینی را ارائه کرده و اگر موفق به 
کسب پیروزی نشده به دلیل فرصت سوزی بازیکنانش بوده 
است. در هفته دوم لیگ برتر فصل جاری شاهد بودیم که 
عناصر هجومی ملوان بازی بسیار خوبی برابر استقلال انجام 
دادند و صاحب موقعیت های متعددی شدند اما در استفاده از 
توپ های خوبی که نصیب شان شد در مقابل دروازه استقلال 
کاملا بی دقت بودند. یقین دارم در روز بازی با پرسپولیس هم 
خط دفاعی نماینده پایتخت اذیت خواهد شد و فشار زیادی 
از سوی بازیکنان ملوان به دروازه این تیم وارد خواهد شد که 
امیدوارم با فرصت طلبی مهاجمان شاهد گشوده شدن دروازه 
پرسپولیس و در پایان بازی دومین پیروزی ملوان در این فصل 
پس از برتری بر صنعت نفت آبادان باشیم. پیشکسوتان ملوان 
در روزهای باقیمانده تا برگزاری بازی با پرسپولیس در تمرین 
و اردوی تیم حضور پیدا خواهند کرد تا انرژی مضاعفی را به 
اعضای تیم منتقل کنند و در روز بازی شاهد برتری نماینده 
انزلی بر حریف تهرانی باشیم. ملوان در انزلی توانایی شکست 
پرسپولیس را دارد حتی در شرایطی که تماشاگران حضور 

نداشته باشند.

آرمان ملی: شایعات روزهای گذشته در خصوص تغییر 
مدیریت در استقلال تبدیل به واقعیت شد و »علی فتح ا...زاده 

جانشین »مصطفی آجورلو« شد. 
  جلسه 

شنبه شب گذشته اعضای هیات مدیره باشگاه استقلال 
جلسه ای را تشکیل دادند که در آن علی فتح ا... زاده را به عنوان 
مدیرعامل جدید باشگاه و جانشین مصطفی آجورلو انتخاب 
کردند. نکته قابل توجه در این جلسه، امضانکردن محمد مومنی 
پای صورتجلسه هیات مدیره باشگاه بود. مومنی با رفتن آجورلو 
مخالف بود و حاضر نشد صورتجلسه تغییرات را امضا کند. گفته 
می شود او از هیات مدیره استقلال کناره گیری کرده است. مهدی 
افضلی دیگر عضو هیات مدیره باشگاه استقلال با وجود اینکه در 
ابتدای جلسه حضور نداشت، اما خودش را رساند و صورتجلسه 
را امضا کرد! پرویز مظلومی و حجت کریمی از دیگر اعضای 
هیات مدیره استقلال بودند که در جلسه شنبه شب گذشته 

حضور داشتند. 
  جلسه معارفه

در ابتدای جلسه معارفه اسماعیل احمدی، مدیرکل حوزه 
ریاست وزارت ورزش وجوانان اظهارکرد: مستحضر هستید 
که ما یکسال در خدمت جناب آقای آجورلو بودیم. ایشان 
تلاش های زیادی انجام دادند و ما شاهد تلاش های ایشان بودیم. 
از ایشان تشکر می کنیم. به هرحال تغییرات همیشه وجود دارد 
و ان شاءا... که بتوان پرچم امدادی را به نفر بعدی داد. ان شاءا... 
از آقای آجورلو در وزارت ورزش دعوت به عمل خواهد آمد و 
تقدیر از ایشان می شود. بررسی های مختلفی صورت گرفت و در 
نهایت به این نتیجه رسیدیم که آقای فتح ا... زاده بهترین گزینه 
هستند. در ادامه امین نوروزی در این مراسم گفت: آقای آجورلو 
و همکارانشان زحمات زیادی کشیدند و خیلی خوب هم کار 
کردند. خواستم از شما عزیزان تشکر کنم. یک زمانی شرایط 

طوری می شود که کار به افراد دیگری تحویل داده می شود و 
خوشحالم کار به کسی داده شد که دلسوز این باشگاه و از جنس 
این باشگاه است. قبلا هم دکتر فتح ا... زاده سابقه خوبی داشته اند 
و ان شاءا... این روند را ادامه دهند و بتوانند به قله برتر آسیا 
برسانند. واقعا دوست داشتم از آقای آجورلو و معاونان شان تشکر 
کنم. خوشبختانه سکان کشتی استقلال در دست کسی است 

که از جنس استقلال است. 
  صحبت های مدیرعامل 

علی فتح ا... زاده پس از برگزاری مراسم معارفه اش در باشگاه 
استقلال اظهارداشت: باور کنید آنقدر این انتخاب ناگهانی شد 
که خودم هم نمی دانم چه اتفاقی افتاده است. اجازه دهید دو 
سه روز در باشگاه حضور داشته باشم تا بدانم چه خبر است و 
آن وقت در خدمت شما خبرنگاران خواهم بود. باید از مصطفی 
آجورلو تشکر کنم که در این مدت خیلی زحمت کشید. در 
برخی از رسانه ها دیدم که صحبت از اختلاس ایشان می شود! 
اینها گناه است. آجورلو انسان شرافتمند و دست پاکی است و 
این وصله ها به او نمی چسبد. آنها )اعضای هیات مدیره و آجورلو( 
از لحاظ مدیریتی هم سلیقه نبودند و جدا شدند. وی در واکنش 
به ناراحتی هواداران استقلال از او بابت آخرین حضورش در این 
باشگاه که مدت کوتاهی بود، تصریح کرد: در کار دولتی نمی توان 
گفت تا چه زمانی هستید یا حضور نخواهید داشت. ممکن 
است امروز بگویند بیا و فردا بگویند برو. هر زمان به من گفتند 
بیا، اطاعت کردم و هر موقع گفتند برو، گفتم چشم. مدیرعامل 
باشگاه استقلال با اشاره به حمایتش از ریکاردو ساپینتو بیان 
داشت: وقتی صبح رسیدم گفتند استراماچونی ۶۰ میلیارد و یک 
بازیکن 5۰ میلیارد تومان طلب دارند! از فرد دیگری نام بردند و 
گفتند ۳۰ میلیارد تومان می خواهد. سازمان لیگ هم ۶۰، ۷۰ 
میلیارد تومان طلب دارد که مجموع اینها ۲۰۰ میلیاردتومان 
می شود. کار در این شرایط سخت است، اما ما کار خواهیم کرد. 

بازهم تأکید می کنم صحبت هایی که در مورد آجورلو می شود، 
گناه است و باید توبه کنند. او انسان شرافتمندی است. فتح ا... زاده 
در واکنش به طرح این موضوع که به نظر می رسد در سخت ترین 
برهه زمانی به استقلال آمده است، خاطرنشان کرد: بله، با 
شرایطی که می بینم همین طور است. بدهی که گفتم مخصوص 
آجورلو نیست و از قدیم بوده است. مدیرعامل باشگاه استقلال 
درباره بحث بازنشستگی اش یادآور شد: الان در لیگ مان چندین 
مدیر داریم که بازنشسته هستند. من بیمه پرداخت می کنم. من 
مطبوعاتی بودم و سختی کار داشتیم و می توانستیم تا ۳5 سال 
کارمان را ادامه دهیم، ولی نمی خواهم از این موضوع استفاده 
کنم و پرداخت بیمه ام را ادامه می دهم. من بازنشسته نیستم و 
برای کسانی که دل شان را صابون زده اند می گویم از چند جانب 
استفاده کرده و کار می کنم. من ایثارگری و جانبازی دارم و چند 
جانبه می توانم کار کنم. وی در پاسخ به این سوال که آیا استقلال 
با حضور او می تواند جام بگیرد، ادامه داد: بستگی به فرصت دارد. 
من آدمی نیستم که دو سال برای گرفتن جام صبر کنم و حتما 

باید جام داشته باشم. 
  بی اطلاعی وزارت؟!

پولادگر، معاون توسعه ورزش قهرمانی و حرفه ای وزارت 
ورزش وجوانان در پاسخ به این سوال که تغییرات مدیریتی 
باشگاه استقلال از سوی وزارت ورزش ایجاد شده است یا تصمیم 
اعضای هیات مدیره این باشگاه بوده است؟ اظهارکرد: بالاخره 
این باشگاه هیات مدیره دارد، صاحب امضا هستند و می توانید از 
آنها سوال کنید. وی در پاسخ به این سوال که گفته می شود یکی 
از اعضای هیات مدیره حکم برکناری آجورلو را امضا نکرده است، 
اطلاعی از این موضوع دارد؟ گفت: به هرحال وقتی اکثریت امضا 
می کنند و این اتفاق می افتد دیگر بگوییم یک نفر امضا نکرده 

است تفاوتی ندارد. 
  دلیل برکناری

شنبه شب گذشته جلسه هیات مدیره باشگاه استقلال 
بدون حضور مصطفی آجورلو برگزار و مدیرعامل این باشگاه 
سمت خود برکنار شد. با انتشار این خبر، در مورد علت قطع 
همکاری با آجورلو گمانه زنی های زیادی مطرح شد که عمده 
آنها مسائل مالی است. »فارس« در ادامه نوشت: مشخص شد 
دلیل برکناری آجورلو مسائل مالی نبوده، زیرا هنوز حسابرسی 
در باشگاه صورت نگرفته که مشخص شود چه میزان ورودی و 
خروجی بودجه بوده یا در مورد پرداخت حقوق بازیکنان، باشگاه 
استقلال تاکنون حدود ۳5درصد پرداخت شده و به این ترتیب 
با توجه به اینکه باشگاه پرسپولیس حدود ۲۰درصد پرداختی 
داشته، پرداخت نامناسب مطالبات بازیکنان هم نمی تواند 
درست باشد. یک منبع آگاه در باشگاه استقلال ضمن تایید این 
موضوع اعلام کرد دلایل برکناری آجورلو برخی ناهماهنگی ها 
در حوزه های مختلف بوده است. ضمن اینکه هیچ صحبتی در 
مورد تغییر و تحولات مدیریتی نشده است و قرار است پس از 
حضور علی فتح ا...زاده در دفتر باشگاه، اعضای هیات مدیره در 

جلسه با او شرکت کنند. 

 بیــن المــلل
یوونتوس پس از دو باخت متوالی در لیگ برابر میلان و در 
اروپا برابر مکابی حیفا باردیگر رنگ پیروزی را دید و پنجمین 
برد خود در چهاردهمین بازی اش در تمامی رقابت های این 
فصل را کسب کرد. بیانکونری با تک گل دقیقه ۷۴ دوشان 
ولاهوویچ دربی تورین را برد و با این نتیجه تنها چهارمین 
پیروزی اش در لیگ ایتالیا را کسب کرد. این پیروزی در 
حالی در کانامه بانوی پیر به ثبت رسید که این تیم در آستانه 
حذف از لیگ قهرمانان اروپا است و در سری A هم با یک بازی 
نسبت به اینتر و تنها یک امتیاز بیشتر از آن، تیم در رده هفتم 
جدول قرار دارد. یوونتوس تا دقیقه ۳۳ بازی حتی یک شوت 
هم به سمت دروازه رقیب همشهری شلیک نکرده بود اما در 
ادامه روند بهتری را در پیش گرفت و در نهایت اولین پیروزی 

ا خارج از خانه فصل خود در تمامی رقابت ها  ر
کسب کرد. این پیروزی ماسیمیلیانو آلگری 
را نسبت به آینده تیمش خوشبین کرده 
است. سرمربی ایتالیایی در پایان بازی به 

شبکه DAZN گفت: بازیکنان مان ثابت 
کردند که ما یک تیم هستیم، تیمی منظم 

که از ابتدای مسابقه توانست بازی 
را کنترل کند. ما کلی شوت به 
سمت دروازه حریف داشتیم. 

من راضی ام به خصوص که 
این اولین برد بیرون از خانه 

این فصل مان بود. در سه 
5 بازی قبلی مان  تا از 
گل  بودیم  نتوانسته 
دلیل  به همین  و  بزنیم 

کار سختی داشتیم. با این وجود 
بازیکنانم شخصیت  شان را نشان 
دادند. بازیکنان یوونتوس از زمان 
باختش به مکابی حیفا که به 
مصاف تورینو رفت، به دستور 
سرمربی  شان در زمین تمرینی 

مانده بودند.  

 کاپیتان تیم ملی فوتسال گفت: لیگ اسپانیا از کیفیت 
خوب و بالایی برخوردار است و حضور تماشاگران پرشور 
اسپانیایی به این لیگ جذابیت خاصی داده است. حسین 
طیبی، کاپیتان تیم ملی فوتسال کشورمان که در جام ملت ها 
آسیا توانست با تیم ملی نایب قهرمان مسابقات شود و 
خودش نیز عنوان آقای گلی مسابقات را به دست آورد. 
طیبی در مورد حضورش در لیگ اسپانیا اظهارداشت: بعد از 
اتمام قراردادم با بنفیکای پرتغال، تصمیم گرفتم برای ادامه 

فوتسال خود راهی یکی از بهترین لیگ  های فوتسال دنیا که 
لالیگا اسپانیاست، بروم. به این ترتیب قرارداد خود با تیم 
مایورکاپالما را نهایی کردم. این تیم یکی از بهترین تیم های 
اروپاست. کاپیتان تیم ملی فوتسال کشورمان بیان داشت: 
خداراشکر در اولین حضور خودم در لالیگا توانستم ۲ گل 
از ۶ گل تیمم را به ثمر برسانم. وی ادامه داد: لیگ اسپانیا 
از کیفیت خوب و بالایی برخوردار است، امیدوارم بتوانم 
نماینده شایسته ای برای فوتسال کشور باشم. طیبی در پاسخ 

به سوالی مبنی بر اینکه عملکرد تیم ملی فوتسال ایران در 
جام ملت های آسیا چطور بود، تصریح کرد: با تغییر نسلی که 
شمسایی انجام داده بود واقعا بچه ها، به خصوص بازیکنان 
جوان عملکرد خوبی از خود نشان دادند. نگاه ما از روز اول 
بازی به بازی بود و برای ما مهم نبود که در مقابل چه تیمی 
می خواهیم قرار بگیریم. فقط به نیت قهرمانی و خوشحالی 
دل مردم کشورم در زمین بازی حاضر می   شدیم. وی افزود: 
متاسفانه در بازی فینال مقابل ژاپن توپ  بچه     ها یا به تیر 
دروازه برخورد می کرد و یا توسط دروازه بان »ژاپن« مهار 
می شد. همه بازیکنان و کادرفنی تا لحضه آخر تمام تلاش 
خود را انجام دادند که با کسب کاپ قهرمانی دل مردم ایران 

را شاد کنند که متاسفانه نشد و شرمنده مردم شدیم. 

حسین  طیبی: 

به دنبال قهرمانی بودیم، اما شرمنده شدیم

محمدرضا داورزنی، رئیس فدراسیون والیبال: 

موضوع سربازی »اسماعیل نژاد«، پیچیده است 
محمدرضا داورزنی، رئیس فدراسیون والیبال گفت: تعیین 
تکلیف »امین اسماعیل نژاد« را باشگاه پاس انجام می دهد و ما 
به دنبال این هستیم تا این سرمایه ملی با عنایت ستاد کل و 

نیروی انتظامی حفظ شود. 
  خدمت سربازی 

محمدرضا داورزنی، در مورد بازی نکردن امین اسماعیل نژاد 
در لیگ برتر والیبال و خدمت سربازی این بازیکن ملی پوش 
اظهارداشت: موضوع سربازی اسماعیل نژاد، پیچیده است. او 
از اول، غیبت داشت و شامل مقرراتی می شد که در اختیار ما 
نیست و مربوط به نیروهای مسلح است. ما با وزارت ورزش و 
نیز با ستاد کل نیروهای مسلح، مکاتبه کرده ایم. ما درخواست 
کردیم او به عنوان سربازقهرمان در اختیار فدراسیون والیبال 
باشد. رئیس فدراسیون والیبال ادامه داد: جلسه ای در 
فدراسیون برگزار شد و در خدمت مسئولان نیروی انتظامی 
و رئیس تربیت بدنی نیروهای مسلح بودیم. ما می خواستیم 
اسماعیل نژاد، اجازه بازی در باشگاهی به غیر از پاس گرگان 

را به عنوان سربازقهرمان داشته باشد. منتظر تصمیم ستاد کل 
هستیم تا جلسه به نتیجه برسد اما مشکل ما تا حد زیادی به 
غیبت های قبلی او برمی گردد. اسماعیل نژاد، سال قبل هم که 
در تیم شهداب بازی می کرد، غیبت داشت و حتی این غیبت 
به زمان معرفی او پس از گرفتن دفترچه هم مربوط می شود. 
روزی نیست که ما مساله این بازیکن را از ستاد کل پیگیری 
نکنیم. داورزنی بیان داشت: دوستان ما در نیروی انتظامی 
از ما خواستند با توجه به اینکه او سرباز است و نمی تواند در 
جای دیگری خدمت کند، یکی دو ماهی در پاس بازی کند 
تا تکلیفش مشخص شود. طبق قانون او سربازی است که 
در اختیار باشگاه پاس است. اسم او از ابتدا در لیست ۲۰ نفره 
تیم پاس بوده، ولی ما می خواستیم به عنوان سربازقهرمان در 
باشگاهی دیگر بازی کند که تاکنون این اجازه صادر نشده است. 
تعیین تکلیف او را باشگاه پاس انجام می دهد و ما به دنبال این 
هستیم تا این سرمایه ملی با عنایت ستاد کل و نیروی انتظامی 
حفظ شود. او در مورد اینکه اسماعیل نژاد گفته بود ترجیح 

می دهد با لباس نظامی به پادگان برود، ولی برای پاس بازی 
نکند، تصریح کرد: اسماعیل نژاد انتظار نداشت این مشکلات 
برایش پیش بیاید و دوست داشت پس از لیگ و از سال ۱۴۰۲ 
برای تیم ملی بازی کند. به همین خاطر از همه ما گله داشت و 

دلخور بود. طبیعتا، سرباز، سرباز است و نمی توان کاری کرد. 
  عطایی

داورزنی گفت: هفته آینده جلسه آسیب شناسی سه رده 
سنی نوجوانان که نایب قهرمان آسیا شد، جوانان که قهرمان 
آسیا شد و بزرگسالان را داریم. برای همین تا الن که صحبت 
می کنیم، بهروز عطایی سفت و سخت سرمربی تیم ملی تا 
المپیک پاریس است. سال سختی پیش رو داریم و این را به همه 
اعلام می کنم. شرایط انتخابی المپیک شرایط سختی است و به 
این راحتی نیست که فکر کنیم جواز المپیک را برای ما صادر 
کردند و همه چیز آماده است. باید تلاش بیشتری انجام بدهیم، 
نقاط ضعف خود را برطرف کنیم و رقبای سختی پیش رو داریم. 

  بازنشستگی 
وی در مورد حضور آنالیزور در کنار عطایی افزود: نیمکت 
تیم ملی بررسی می کنیم و هر آنچه نیاز باشد را تامین می کنیم. 
رئیس فدراسیون والیبال در خصوص بازنشستگی خود ادامه 

داد: بازنشسته نیستم؛ باز بیکار شدید )باخنده(!


